
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 25. juni 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 940
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor man i forbindelse med nedsættelsen af
Wendler Pedersen-udvalget i 1998 under en socialdemokratisk justitsminister
valgte at nedsatte et udvalg bestående hovedsageligt af jurister, og ikke også
inddrog historikere, da historikere utvivlsomt ville kunne have bidraget positivt
til udvalgets arbejde, bl.a. i forbindelse med makuleringspraksis af personsa-
ger, og den dertil hørende vurdering af, hvor vidt de enkelte sager var af en
historisk karakter, og derfor burde være blevet bevaret for eftertiden?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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